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Halasjöbygdens älg-och kronviltskötselområde   
 

Deltagare: Emma,Fredrik,Anders,Dan,Ingemar, 
2revisorer, 2valberedningen 

 
 
 
Styrelsemötesprotokoll 240108 i Nötabråne Hembygdsgård 
 
1 Ordförande hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
2 Till sekreterare valdes Ingemar o justerare Fredrik. 
 
3 Föreslagen Dagordning godkändes. 
 
4 Föregående mötesprotokoll genomgicks och godkändes. 
 
5 Kassören redogjorde för 2023’s ekonomi. Domänkostnad frågattes, men Patrik  
   redogjorde för denna kostnad. Kassören fick i uppdrag att justera fällavgifter  
   till länsstyrelsen för rätt år. 
 
6 Följande arealförändringar redogjorde Fredrik: 
   - Håkan Edvardssons lag delas i två delar, Anders Karlsson och Håkan Edvardsson. 
     Medför att nytt lag, Anders Karlsson, kommer att tagas upp på årsmötet för god- 
     kännande på årsmötet.    
   - Öjasjömåla jaktlag lämnar området. 
   - samt några mindre arealförändringar. 
 
7 Nuvarande p-tal är 700. Förslag om att p-tal ändras till 900. Emma o Ingemar  
   reserverade sig mot detta beslut.  
   Nytt förslag, en vuxen älg per år fördelas på de lag som endast har kalv. 
 
8 Spillningsinventering, denna fråga adjungerades, pga Lukas ej närvarande. 
 
9 Fredrik redogjorde för den felskjutna älgkalven den 8 dec i Persgärde2. Beslöt att    
   Fredrik kontaktar Magnus igen så att ersättningen för detta kan fullföljas. 
 

        10 Kvarstår att skjuta 3 älgkalvar och en valfri kronhjort över tre taggar 
 
        11 Årsmötesförberedelser: 
             -Emma beställer lokal till 29jan kl19.00, stiftsgården i Södra Hoka, inkl kaffe  
              och frallor. 
             -Anders ordnar med och sänder ut kallelse och utskick. Anmälan om deltagande 
              till Emma. 
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         12 Dagordning för årsmötet genomgicks: 
             -Valberedningen presenterade vilka som är för omval och nyval i styrelsen 
               samt övriga funktionärer 

- redovisning av utkast till älgskötselplan görs av Anders på årsmötet. 
- Douglas tipsade om att vi informerar ÄFO, när vi planerar kommande älg- 
  jaktstart. Detta för att man bättre skall kunna samordna jaktstart med intil- 
  ligande ÄSO. 
 

        13 Hantering av 7 st inkomna motioner 
             1) Ändring av stadgar för felskjutning. Kompletteras att detta även gäller älgkalv 
                och kronkalv. Styrelse tillstyrker förslaget 
             2) Ändring av stadgar för felskjutning. Avgift för fällavgift fördubblas för vuxen älg 
                och för älgkalv fyrdubblas avgiften. Styrelsen tillstyrker förslaget. 
             3) Ändring av stadgar för felskjutning. Avgift för älgkött höjs till 100 kr/kg slaktvikt. 
                 Styrelsen tillstyrker förslag. 
             4) Stadgeändring om beslutande instans. Avslås 
             5) Utbildning av styrelse för älgskötselplaner. Avslås 
             6) Utbildning av lämpliga personer för styrelsearbete Avslås. 
             7) Förslag om att respektive jaktlag skall svara för spillningsinventering. Avslås 
             8) Förslag om att förändra godkännandet av skötselplan till septembermötet. Avslås 
             9) Motion om fullmakt vid årsmöte. Styrelsen tillstyrker förslaget. 
 
        14 . Valberedning. Se delar av punkt 12. 
 
        15. Revisorerna informerade flera gånger under mötets gång vilka regler som gäller  
              för ett styrelsemöte och ett älgskötselområde. Diskussioner förekom flitigt. 
              Poängterade också att det är ÄSO som ger viktiga underlag för ÄFO. 
 
        16 Övriga frågor, Inga 
 
        17 Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 
 
 
 
 
 Karlshamn 2024-01-09 
 
 
 Vid protokollet  Justeras 
 
 
 
 Ingemar Gyllström  Fredrik Mårtensson 



 
              

 
   
     


